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Z A P I S N I K 

sa 180. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 5. srpnja 2019. godine u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni:  Ivica Knežević, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj  Odsjeka za 

financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Iva Žagar, 

direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, 

Karmela Rački, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, 

Goran Štimac, GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija 

Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, Davorka Grgurić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Goran Štimac, Indira Rački Joskić. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

GORDANA PISKAČ 

- Dobivena je ponuda za fuge u asfaltu, proslijeđena je izvođaču koji se ne javlja. S obzirom na 

to da imamo neizvršene naloge koncesionara od lanjskog proljeća gradonačelnik je zatražio da 

mu se uputi dopis u kojem će se navesti da ga molimo da sve dospjele obveze počne izvršavati 

u roku od 8 dana, u protivnom ćemo pokrenuti postupak raskida ugovora. 

- Nerazvrstane ceste – dobivena je ponuda koja je proslijeđena koncesionaru, čekamo 

narudžbenicu za fuge u asfaltu. Izvođač se ne javlja. Da li ići s otkazom ugovora? Imamo naloge 

od jeseni, lanjskog proljeća koji nisu odrađeni. Tako je nemoguće raditi. IK-pripremite dopis u 

kojem navedite da ga molimo da sve dospjele obveze počne izvršavati u roku od 8 dana, u 

protivnom ćemo pokrenuti postupak raskida ugovora.  

- Hrvatske vode još nisu krenule s radovima na Pritiskama jer ima puno kupača pa je nezgodno 

raditi sa strojevima. Čim zahladi radovi će se napraviti. 

- Održan je sastanak za reciklažno dvorište, radovi idu normalno, postavljaju se ivičnjaci koji 

okružuju cjelinu, struja i odvodnja su napravljene. 

- Otvorene su ponude za cestu Razloge, izradit će se odluka o odabiru, slijedi rok mirovanja i 

ugovaranje. 

- Završeno je mirovanje za Knjižnicu, da nas je uvođenje u posao. Izrađen je ugovor za izvođača 

i nadzor. 

- „Risnjak-Delnice“ d.o.o. nema prostora ni za šta, treba utvrditi lokaciju i napraviti barem 

projektnu dokumentaciju, građevinsku dozvolu i prijaviti se za EU sredstva. Koriste garaže, 

kino je puno…ne mogu normalno poslovati. Jedna je lokacija na Podrebar, druga nasuprot 

Šumarije gdje je jedna velika parcela koja bi se mogla iskoristiti za odlaganje stvari i opreme. 

- Prometno redarstvo, obilazak divljih deponija i nabava kamera. 

- Izrađeni su računi za najam prostora i zakup prostora. 

- Knjižene su uplate za komunalnu naknadu. 

- Iskolčenje je izvršeno u Radničkoj ulici. 

- Sastanak na temu Roma, priprema dokumentacije. 

- Zatražit će se ponuda za krovište na garaži vezano za aktivnosti penzionera. 

- Izrađena je dokumentacija za nabavu za muzej, napravljena je odluka o pokretanju postupka 

nabave, održanje je sastanak s postojećim korisnicima zgrade vezano za iseljenje.   



- Rad sa strankama. 

- Rješavanje problema puta u Maloj Lešnici. 

- U postupku je nabava klupa za javne površine, ugibališta i Potok. 

- Napravljeni su novi ugovori za reklame. 

- Izdano je rješenje za skelu u Supilovoj 20 te suglasnosti za javnu površinu. 

- Za Erikson je pripremljen dopis vezano za pravo služnosti za postavu kontejnera. 

- Rješenja za legalizaciju i komunalni doprinos. 

- Danas je sastanak s Nogometnim savezom na temu igrališta. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- Košnja oko Doma sportova. 

- Priprema, čišćenje, sređivanje i košnja stadiona. Danas dolazi komisija vezano uz certificiranje. 

Stigle su rukometašice „Zameta“, priprema Doma sportova. 

- U kuglani su prestale aktivnosti, vrši se generalno čišćenje i priprema za novu sezonu. 

- Na klizalištu se očistila podloga za korisnike koji za toplog vremena koriste klizalište. 

- Gradonačelnik je zatražio informaciju o tome kada kreće klimatizacija dvorane. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija na požaru sjenika u Sedalcima s DVD Brod na Kupi i DVD i Plešce. Srećom je 

dobro završilo. Noćas je bila vatrodojava iz Lidla ali nije bilo ništa. 

- Vježbe s ljestvama,  

- Ispitivanje cijevi, na vozilu za šumske požare popravak stakla. 

- Sistematski pregledi. 

- Prikupljanje dokumentacije za rad na siguran način s auto košarom. 

- Košnja trave u voćnjaku. 

- Priprema materijala za Upravno vijeće koje je bilo jučer. 

- Odlazak u Cres na ispraćaj mladog kolege. 

 

KARMELA RAČKI 

- Računovodstvu su dostavljeni podaci za plaće. 

- Počeli smo primjenjivati e-račune, još uvijek nailazimo na probleme. 

- KTD „Risnjak-Delnice“ pomogao je oko košnja trave. 

- Popravak ograde, igrala, nabavka kosilice. 

- Aktivnosti na izradi Kućnog reda i izmjena i dopuna Statuta. 

 

PETAR HRG 

- Pripreme za manifestacije „Tragom goranske starine“ i „Šumski gurman fest“ te Risnjak trail u 

NP Risnjak. 

- Priprema info tablica – opsežan materijal koji sadrži podatke potrebne za izradu master plana 

Gorskog kotara. 

- Koordinacija Državnog inspektorata i turističkih zajednica. 

- Postavljena je ploča dobrodošlice. 

- Prijava Delničke adventske bajke i opreme za biciklističke i planinarske staze. 

- PGŽ ima portal kulturna mreža na koji je moguće prijaviti se i dobiti programe. TZ i Udruga 

„Runolist“ dobili su svaki po tri programa koji se koriste na Delničkoj adventskoj bajci. 

- Također je u tijeku natječaj, programi se financiraju iz Fonda za Gorski kotar. 

 

IVA ŽAGAR 

- Fakture za usluge, priprema šihterica za plaće, objava natječaja za komunalnog radnika. 

- Provodile su se i provode se aktivnosti vezane uz izdavanje e-računa. 

- Za potrebe izrade staza i ceste na najnovijem dijelu groblja izvršena su mjerenja da se pripremi 

troškovnik. 

- Dimnjačarska služba danas završava poslove, dimnjačari su na godišnjem. Mi ćemo zaprimati 

i evidentirati potrebe. 



- Pražnjenje kanti za smeće, održavanje čistoće javnih površina i objekata, zalijevanje i 

održavanje cvjetnjaka, košnja površina na području Grada, organizirano je čišćenje površina u 

nedjelju. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Knjižena za predaju polugodišnjih financijskih izvještaja. 

- Priprema za konsolidirane financijske izvještaje. 

- Proračunski korisnici moraju uz zahtjev obavezno dostaviti račune za materijalne troškove. 

- Rješavanja računovodstvenih problema s proračunskim korisnicima, najviše komuniciramo s 

Knjižnicom, radi se o imovini i to se mora riješiti. 

- Rad na prijavi kapitalnih objekata prema PGŽ. 

- Izdavanje narudžbenica za reciklažno dvorište. 

- Javna nabava za cestu Biljevina – Razloge II. faza. 

- Prijava prema LAG-u dječjeg igrališta. 

- Obračuni za Kuću „Rački“ i Meteorološku postaju te za stručno osposobljavanje. 

- Prijava štete za vozila. 

- Ispravci vezani uz izbore za nacionalne manjine. 

- Potvrda za refundaciju HO MO za kolegicu koja radi 4 sata. 

- Upitnik za potpore na razini EU za Ministarstvo financija. 

- Aktivnosti vezane uz poticanje poduzetništva. 

- Otvaranje ponuda za prodaju službenog vozila, pripreme za prodaju Toyote Rav. 

- Prikupljanje podataka za stručno osposobljavanje. 

- Stanovi sa stanarskim pravom te komunikacija sa strankama za porez na kuće za odmor. 

- Sastanak sa „Snješko Smješko“ vezano za upis djece koja nisu upisana u Vrtić. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Izrađena je odluka i ugovor vezano uz potpisivanje, katalogizaciju i zaštitu zbirke Rezučka šipa. 

- Odrađene su konstituirajuće sjednice Vijeća MO, izrađeni su zapisnici i akti o imenovanu 

predsjednika. Za MO Delnice ponovit će se konstituirajuća sjednica. Radilo se i na ostavkama 

dviju vijećnica. 

- Izrađena je odluka o prodaji automobila i isknjiženju, izrađen je i potpisan kupoprodajni ugovor 

i izvršena je primopredaja. 

- Rad na novoj Web stranici Grada. 

- Pozivaju se udruge koje nisu potpisale ugovore za javne potrebe da to učine. 

- Izrađena su rješenja za novorođenčad. 

- Otvorene su zamolbe za stručno osposobljavanje. Pristigle su dvije zamolbe od kojih jedna ne 

ispunjava uvjete natječaja. Obavljen je razgovor s kandidatkinjom i izrađeni su zapisnici. 

- Izrada odobrenja za korištenje neplaćenog dopusta. 

- Brisovna očitovanja po isplati cjelokupne kupoprodajne cijene stanova. 

- Ovjere tri kupoprodajna ugovora za otkup zemljišta kod Fine. 

- Održano je Upravno vijeće JVP, izradit će se zapisnik i odluke. 

- Održat će se sjednica Gradskog vijeća radi davanja suglasnosti na prijavu na natječaj LAG-a. U 

dogovoru s vijećnicima sjednica će se održati 22. 7. s početkom u 15 sati. 

 

 

Dovršeno u 8,50 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 


